
SPRAWOZDANIE 

z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Sławnie 

za rok 2021 

 

 

 Komisja odbyła 14 posiedzeń – w tym 11 wspólnych z innymi komisjami 

stałymi Rady Miejskiej w Sławnie posiedzeń. Na posiedzeniach tych opiniowano 

m. in. przedłożone projekty uchwał, szczegółowych wyjaśnień w tym zakresie 

udzielali naczelnicy poszczególnych wydziałów Urzędu Miejskiego w Sławnie. 

Poza tym komisja rozpatrzyła następujące sprawy, które zostały do niej 

skierowane: 

1. petycja mieszkańców Sławna w sprawie sprzeciwu wobec realizowanych 

przez władze Miasta Sławno działań skierowanych wobec osób 

posiadających ogródki, położone pomiędzy ul. Gdańską a Parkiem im. 

Polskiej Organizacji  Wojskowej (data wpływu do tut. urzędu 18.06.2021r.) 

– analizowano petycję na posiedzeniu komisji 26.07.2021r. Uchwałą nr 

XXXI/197/2021 Rady Miejskiej w Sławnie z dnia 31 sierpnia 2021r.  

w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej ogródków, położonych w Sławnie 

pomiędzy ul. Gdańską a Parkiem im. Polskiej Organizacji Wojskowej 

uznano, że petycja nie może zostać uwzględniona, 

2. skarga na działalność Burmistrza Miasta Sławno oraz urzędników 

działających z upoważnienia Burmistrza (data wpływu do tut. urzędu 

04.08.2021r.) – analizowano skargę na posiedzeniu komisji 17.08.2021r. 

Uchwałą nr XXXI/198/2021 Rady Miejskiej w Sławnie z dnia 31 sierpnia 

2021r. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta 

Sławno oraz urzędników działających z upoważnienia Burmistrza skargę 

uznano za bezzasadną, 

3. wniosek dotyczący wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 

ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie 

bezprzetargowym lokalu (data wpływu do tut. urzędu 06.09.2021r.) – 

analizowano wniosek na posiedzeniu komisji 22.09.2021r. Uchwałą nr 

XXXII/204/2021 Rady Miejskiej w Sławnie z dnia 28 października 2021r.  

w sprawie rozpatrzenia wniosku o wyrażenie zgody na udzielenie bonifikaty 

od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie 

bezprzetargowym lokalu wniosek uznano za niezasługujący na 

uwzględnienie.  

 

 

 
                                          Przewodniczący  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

                                                  Adam Poprawski 


